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PROTOKÓŁ nr 11/22 
z posiedzenia Komisji Doraźnej ds. Budowy Zbiornika Małej Retencji w Kurowie 

odbytego w dniu 29 grudnia 2022 r. na Sali 101 Urzędu Miejskiego w Wieluniu (budynek                      
w parku),pod przewodnictwem Pana Tomasza Akulicza 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Akulicz Tomasz – przewodniczący Komisji  
2. Gęsiak Andrzej 
3. Grajnert Tomasz 
4. Kaftan Sławomir  
5. Psuja Wojciech 

 
  
Goście obecni na posiedzeniu Komisji: 

1. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta 
2. Jakub Krawczyk – Radca Prawny 

 
Lista obecności stanowi zał. nr 1. 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zapoznanie się z informacją o sposobie wykonania wniosku nr 7/8/22 z dnia                             

21 września 2022 r.  
3. Komunikaty i zapytania radnych. 
4. Zamknięcie posiedzenia.  

 
Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu.  
 

Punkt 1 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz otworzył posiedzenie komisji oraz stwierdził prawomocność 
obrad - na stan 5 członków, obecnych 5.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 
 
Zapoznanie się z informacją o sposobie wykonania wniosku nr 7/8/22 z dnia 21 września 2022 
r.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że jest problem z firmą, która przygotowywała 
dokumentację hydrologiczną. Dodał, że zostały wystosowane dwa wnioski. Powiedział, że ma 
informację od naczelnika Presia, ze firma przestała odpowiadać. Zapytał co w tej sytuacji 
można zrobić? 
 
Radca Prawny Jakub Krawczyk powiedział, że do firmy było kierowane zapytanie                                    
o uzupełnienie, usunięcie wad dokumentacji. Dodał, że firma do końca listopada miała się do 
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tego ustosunkować. Zaproponował, aby wydział skierował ostateczne pismo pod rygorem, 
zerwania umowy i wniesienie odszkodowania.  
 
Radny Tomasz Akulicz powiedział, że jest za tym, aby firmie nie zapłacić.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że jest w 100% zapłacone. Zaproponował, żeby 
komisja wystosowała wniosek, aby radca prawny wraz z naczelnikiem IR podjęli kroki prawne 
celem wyegzekwowania od firmy uzupełnienia dokumentacji i przedstawienie w jak 
najszybszym czasie wyników działań. Zarządził głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku, kto 
jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  
 
W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach za) przyjęła ww. wniosek.  
 
Poprosił o uzupełnienie protokołu o notatkę służbową naczelnika Presia i korespondencję e-
mailową od poprzedniego posiedzenia do dziś.   
 
 Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 4 
 

Komunikaty i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił.  
 

 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Przewodniczący Komisji doraźnej  
ds. budowy zbiornika małej retencji w Kurowie 

 
                 Tomasz Akulicz  

Protokołowała: 
 
Agnieszka Badera  

 


